
Generalforsamling marts 2022.   
 
Cyklistforbundet, Roskilde afdeling afholdt ordinær generalforsamling den 21. marts. Det var den 
første generalforsamling, hvor vores nye vedtægter var gældende. Arne, Birthe, John og Bjarne 
alle fra bestyrelsen deltog, endvidere deltog Torsten vores redaktør af Facebooksiderne. 
Formanden Susanne havde desværre meldt afbud på grund af sygdom, så Bjarne stod for den 
mundtlige fremlæggelse af formandens (skriftlige) beretning. 
 
Beretningen førte traditionen tro til kommentarer og meningstilkendegivelser fra de fremmødte.  
 
Beretningen blev enstemmigt vedtaget. 
 
Birthe, der er vores kasserer, fremlagde regnskabet for 2021. Birthe kunne bl.a. fortælle, at vi ikke 
havde brugt alle de penge, som vi kunne have brugt (som var blevet bevilliget), men at det ikke 
betød, at vi havde dem til gode. Man får kun pengene, hvis man har brugt dem, og vi har på grund 
af Corona måttet aflyse arrangementer i 2021, og nogle arrangementer er blevet billigere end 
forventet. 
Regnskabet blev enstemmigt vedtaget.   
 
Ved valg til bestyrelsen blev Arne, Susanne og Bjarne genvalgt. Susanne og Bjarne blev valgt som 
delegerede til Cyklistforbundets landsmøde. Betina blev genvalgt som revisor, og Birthe Andersen 
blev genvalgt som revisor suppleant. 
 
Under eventuelt talte vi bl.a. om, hvordan det kunne være, at der ikke var flere af vores 
medlemmer, der var kommet til generalforsamlingen. Torsten mente, at det kunne være fordi, at 
det var længe siden, at der var blevet indkaldt til generalforsamlingen, og at det måske kunne 
være en ide at udsende en reminder til medlemmerne tættere på generalforsamlingen. 
 
Bjarne 
 
 
 
 
 


